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Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

 

 

ПИТАНЕ 

от инж. Грети Стефанова 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

 

ОТНОСНО: Незаконно строителство на територията на Столична община 

 

 Уважаема Г-жо Кмет, 

  

 Моля за Вашите отговори, относно ново строителство и строително-

монтажни работи на територията на Столична община, на обекти, които не са 

въведени в експлоатация. 

 

 1. Има ли на територията на Столична община незаконно строителство? 

 

 - Каква част от него е ново строителство? 

  

 - Каква част е ремонтни и строително-монтажни дейности? 

 

 2. Има ли и колко незаконно разположени подземни и надземни улични 

проводи и съоръжения на територията на Столична община? 

 

Моля да включите отговора на питането в дневния ред на следващото 

заседание на Столичния общински съвет.     

    

 



 

 

 

 

         С уважение: 

 

         инж. Грети Стефанова 

              Общински съветник 


